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Schiedam, 28 september 2017  

Betreft: Schriftelijke vragen toepassing richtlijnen voedselbanken  

Geacht college, 

Schiedam kent volgens de voedselbank en het initiatief voedselbanktuinieren ongeveer 160 

personen en gezinnen die door omstandigheden niet in voldoende mate kunnen voorzien in hun 

primaire voedselbehoeften. Zij zijn daarom aangewezen op voedselpakketten van de voedselbank. 

Dit aantal is de afgelopen jaren gedaald van ongeveer 250 gezinnen. Dat lijkt goed nieuws, ware het 

niet dat onder meer uit ‘de Staat van de Stad 2017’ blijkt dat de werkloosheid in Schiedam is 

toegenomen, het aantal uitkeringen fors stijgt en de inkomensgroei achterblijft. De vraag is dan hoe 

het komt dat het aantal gezinnen dat een voedselpakket aanvraagt sterk daalt.  

Een mogelijke oorzaak hiervoor ligt in de landelijke richtlijnen voor voedselbanken. Hierin staat: “We 

verlenen voedselhulp gedurende maximaal 3 jaar, met de mogelijkheid uitzonderingen toe te staan 

ter beoordeling van de betrokken voedselbank”. De voedselbank in Schiedam ervaart echter niet de 

vrijheid om in voorkomende gevallen van deze uitzonderingen gebruik te maken vanwege de eisen 

die hieromtrent door de gemeenten Schiedam en Rotterdam, die deze stichtingen ondersteunen, 

worden gesteld.  

1. Is het college bekend met de daling van het aantal gezinnen dat afhankelijk is van pakketten 

van de voedselbank in Schiedam? 

2. Heeft het college inzicht in de oorzaken hiervan? 

3. Herkent het college de beleving van betrokkenen in de voedselbanken dat de maximale 

termijn van 3 jaar onder invloed van de ondersteunende gemeenten strak wordt 

gehandhaafd?  

4. Is het college het met de fractie van GroenLinks eens dat daar waar nodig gebruik moet 

kunnen worden gemaakt van de al opgenomen mogelijkheid tot uitzondering op de 

maximale termijn van 3 jaar? Zo nee, waarom niet?  

5. Zo ja, zou het college dit dan ook in de communicatie en afstemming met de betrokken 

voedselbanken kunnen bevestigen? 

Hoogachtend, 

 

Namens de fractie van GroenLinks 

Katinka de Rover, raadslid 

 

 


